

Haines family,

We have missed you and we wanted to welcome everyone back again.

As you know, November is here and it will go by very fast.

Don't forget to FALL back this weekend, so you can have an extra hour of sleep or fun.

Taffy Apple money will be due Monday, November 4th and we will have apples available on Thursday, November 14th.

There will no school on Friday, November 8th for School Improvement Day and Monday, November 11th for Veteran's Day.

The staff and students really enjoyed the Post Halloween activities.

Thank you again and we truly missed everyone.

Have a great weekend!

興氏學校的家庭們:

我們都想念您們，我們再次歡迎大家。

如您所知，11月就在這裡，它將很快過。

別忘了在這個週末調較時間倒後一小時，這樣您就可以多睡一個小時或享受樂趣。

朱古力蘋果籌款將於11月4日星期一到期，我們將在11月14日星期四提供蘋果。

11月8日（星期五）學校的教職員會議日和11月11日（星期一）的退伍軍人節學生不用上課。

教職員和學生真的很享受星期五在學校的萬聖節活動。

再次感謝您，我們真的很想念大家。

週末愉快！

Catherine "Amy" Moy Davis (camoy@cps.edu)

Principal

校長梅綺雯